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Conceptnotulen van de Algemene Ledenvergadering van de NVFS (Nederlandse Vereniging voor Fysiotherapie in 
de Sportgezondheidszorg), gehouden op 27 november 2024 online via Teams  
_______________________________________________________________________________________________ 
Aanwezig:   
Bestuur Marc Diks (voorzitter), Bart van de Wiel (secretaris/penningmeester), Stefan Janssen 

(beroepsinhoud, onderwijs en innovatie) 
Leden Maarten Barendrecht, Ralph Knops, Marloes van Lierop, Roelf Loeffen, Damian Murphy, Daan 

Spanjersberg, Johannes Veen 
Overig  Bouwien Douwes (verenigingsadviseur) 
Verslag  Wilma de Jong  
Afwezig m.k.  
 
1. Opening en welkomstwoord  
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken;  
Er zijn geen mededelingen en geen ingekomen stukken.  
 
Het bestuur vraagt de leden ermee akkoord te gaan om in 2025 één keer een ALV te organiseren.  
Besluit: De leden gaan bij acclamatie akkoord met één ALV in 2025.  
 
3. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 29 november 2023 (besluitvormend)  
Er zijn geen vragen over het verslag.  
Besluit: De ALV stelt het verslag van de ALV van de NVFS van 29 november 2023 bij acclamatie vast.  
 
4. Vaststellen jaarverslag van de activiteiten van de vereniging 2023 en decharge aan bestuur over het gevoerde 

beleid (besluitvormend) 
Bart van der Wiel geeft een toelichting op de activiteiten van de NVFS in 2023.  
Er zijn diverse webinars georganiseerd. De vereniging hoopt door goedkope scholing en gratis webinars meerwaarde 
te bieden aan de leden. Er zijn ook afspraken gemaakt met scholingsaanbieders om tegen een redelijke prijs een 
scholing te volgen of aan een congres deel te nemen, zoals het sportmedisch wetenschappelijk jaarcongres. In 2023 
is ook besloten om de mastereis voor de herregistratie niet verplicht te stellen. Verder is veel aandacht besteed aan 
het beroepsprofiel. Al deze zaken creëren waarde en zorgen voor een betere positionering van de sportfysiotherapie 
binnen de fysiotherapie. Er is ook veel gesproken met andere BI's en het SFS, onder andere over het kwaliteitskader 
en over de samenwerking met betrekking tot het kwaliteitshuis en de kwaliteitsregisters met als doel om als 
fysiotherapeuten één richting op te gaan. Het bestuur houdt zich daarnaast bezig met het contact met specialisten in 
aanpalende vakgebieden. Zo is er een webinar georganiseerd met de werkgroep sport en neurologie.  
 
Het bestuur vraagt de leden akkoord te gaan met het Jaarverslag 2023 en het bestuur decharge te verlenen voor het 
gevoerde beleid in 2023.  
Besluit: De ALV gaat per acclamatie akkoord met het Jaarverslag 2023 en verleent het bestuur decharge voor het in 
2023 gevoerde beleid.  
 
5. Financieel jaarverslag (besluitvormend) 
a. Toelichting financieel verslag 2023 
Er is sprake van een negatief resultaat van min € 19.336. Het eigen vermogen is in 2023 gedaald, vooral door minder 
contributie-inkomsten door een terugloop van het aantal leden.  
De controle van de jaarrekening moet gebeuren door een kascommissie of een accountant. Omdat de NVFS geen 
kascommissie heeft, is een accountant gevraagd de jaarrekening te controleren, maar deze controle heeft nog niet 
plaatsgevonden door een iets te late aanlevering van stukken. Daarom kan er nog niet gestemd worden over de 
jaarrekening. Als de accountantsverklaring ontvangen is, zal een korte online ALV worden georganiseerd om het 
jaarverslag 2023 alsnog goed te keuren.  



 

______________________________________________________________________________________ 
ALV NVFS 27-11-2024  Pagina 2 van 3 

Omdat het inhuren van een accountant kostbaar is en extra tijd kost, zou het bestuur liever een kascommissie van 
twee personen willen instellen die in het voorjaar de jaarrekening beoordeelt. De voorzitter roept leden die deze taak 
op zich zouden willen nemen, op om een berichtje naar het bestuur te sturen. 
b. Vaststellen financieel jaarverslag 2023 
Wordt uitgesteld.  
c. Decharge penningmeester over 2023  
Wordt uitgesteld. 
 
6. Uitleg beleidsvoornemens en goedkeuring 2025 
Stefan Janssen stelt zich kort voor. Sinds 1 januari is hij bestuurslid met de portefeuille beroepsinhoud, onderwijs en 
innovatie. Hij is tevens verbonden aan de masteropleiding sportfysiotherapie van de Hogeschool Utrecht.  
 
Vanuit het Integraal Zorgakkoord 2022 en de Visie op eerstelijnszorg 2030 blijkt dat de zorg onder druk staat. Er is een 
opgave om te verduurzamen waarbij het de ambitie is om de zorg voor iedereen toegankelijk, kwalitatief goed en 
betaalbaar te houden De sportfysiotherapie kan hierbij een belangrijke rol spelen, maar dit vraagt ook een verandering 
van de fysiotherapie in het algemeen en de sportfysiotherapie in het bijzonder. 
 
Het bestuur heeft een aantal beleidsvoornemens gedefinieerd: 
1. De sportfysiotherapeut 2030 
Om met dat toekomstige zorglandschap om te kunnen gaan moet de identiteit van de sportfysiotherapeut zich 
doorontwikkelen. Het is soms lastig om te benoemen wat de unieke identiteit van de sportfysiotherapeut is. Daarom 
worden gesprekken gevoerd met leden en opleidingen en studenten om met elkaar te komen tot een nieuwe 
beschrijving van de sportfysiotherapeut 2030. De verdere activiteiten van het bestuur zullen allemaal gericht zijn om 
te komen tot die doorontwikkeling tot de sportfysiotherapeut 2030.  
2. Zichtbaarheid en verbinding.  
De NVFS lijkt de afgelopen jaren vrij intern gericht te zijn geweest door alle ontwikkelingen binnen het KNGF rond het 
SKF. Daarom wil het bestuur meer zichtbaarheid en verbinding met de leden en stakeholders creëren. 
3. Beroepsprofiel module 5.  
In 2023 is het nieuwe beroepsprofiel opgeleverd door alle BI's. Nu wordt gewerkt aan module 5 die gaat over de 
samenwerking binnen het domein van de fysiotherapie met bijvoorbeeld kinderfysiotherapie, manuele therapie, 
psychosomatiek, etc. De verwachting is dat deze module in 2025 gerealiseerd zal zijn.  
4. Bekwaamheidseisen en erkenningsprocedure.  
De bekwaamheidseisen worden beschreven en zullen straks onderdeel zijn van de erkenningsprocedure. Dit project 
wordt gedaan samen met de andere BI's en de opleidingen. Dit proces zal meer handvatten moeten geven in het 
erkennen van de bekwaamheid van afgestudeerde Sportfysiotherapeuten en daarmee een toetreding in het register. 
Ook zal het helpen om therapeuten uit het buitenland die zich in het deelregister van sportfysiotherapie willen 
inschrijven, te toetsen.  
5. Prestatiecode sportfysiotherapie.  
In lijn met de doorontwikkeling van de sportfysiotherapeut lijkt het een goede stap om te gaan werken aan een 
prestatiecode sportfysiotherapie mede omdat blessurepreventie en risicoreductie een steeds grotere rol gaat spelen. 
In 2025 wil het bestuur met het KNGF en met het Zorginstutuut Nederland onderzoeken of zo'n prestatiecode er kan 
komen en waaraan deze moet voldoen.  
6. Strategische partner en sponsorships.  
Het bestuur heeft de wens om naast het sportmedisch jaarcongres ook een eigen congres voor sportfysiotherapie te 
organiseren, wat eventueel ook voor buitenlandse sportfysiotherapeuten toegankelijk is. Hiervoor zijn extra middelen 
en mankracht nodig. Daarom maar ook met het oog op andere activiteiten wordt nagedacht over sponsorships en 
partnerships met bijvoorbeeld opleidingen.  
 
Daan Spanjersberg vraagt of er al een bekostingsregeling is voor de masteropleiding sportfysiotherapie.  
Stefan Janssen antwoordt dat er door hogescholen in 2023 een aanvraag voor bekostiging is ingediend. Andere 
partijen hebben daar bezwaar tegen ingediend en mede daardoor is de aanvraag afgewezen. Er loopt nu een 
beroepsprocedure, waarbij gekeken wordt of de overheid wel een juist procedure heeft gevolgd. Dit betekent dat alle 
masteropleidingen nog steeds onbekostigd zijn.  
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Daan Spanjersberg mist bij punt 2, verbinding en zichtbaarheid, de rol die lokale sportfysiotherapeuten kunnen spelen 
in gemeentes. Gemeentes moeten zorgen voor gezondheid van hun inwoners en stellen sportakkoorden op waar ze 
budgetten voor vrijmaken. Via deze sportakkoorden wil men mensen meer laten sporten maar er is ook aandacht voor 
preventie en daar zou de sportfysiotherapeut een rol kunnen vervullen.  
Afgesproken wordt dat Daan Spanjersberg een notitie maakt hoe een lokale sportfysiotherapeut in contact kan treden 
met de gemeente in het kader van het sportbeleid. Het bestuur zal dit document verspreiden onder de leden.  
 
Stefan Janssen merkt op dat er inderdaad alternatieve financiële stromingen kunnen zijn in relatie tot preventie. Maar 
ook bij het Integraal Zorgakkoord is preventie het belangrijkste thema. Een indicatie fysiotherapie is op dit moment 
alleen gekoppeld aan indicatieve of zorggerelateerde preventie. Sportfysiotherapeuten hebben een unieke positie om 
aan de voorkant meer te kunnen doen aan selectieve preventie, bij teams of individueel. Daarom zou het goed zijn 
om richting zorgverzekeraars proberen aan te tonen dat sportfysiotherapie het risico van het oplopen van blessures 
duurzaam kan verminderen en daardoor leidt tot lagere zorgkosten in de 1e en 2e lijn.  
 
Het bestuur vraagt akkoord te gaan met de beleidsvoornemens voor 2025. 
Besluit: De ALV stemt bij acclamatie in met de beleidsvoornemen van de NVFS voor 2025.  
 
7. Vaststellen begroting 2025 (besluitvormend) 
Ook voor 2025 gaat het bestuur uit van een kleine ledendaling; er zullen misschien mensen overstappen naar het 
Keurmerkregister. Daarom moet ook aan de uitgavenkant op enkele plekken bezuinigd worden. Dit alles leidt tot een 
klein positief resultaat van € 1.300.  
Het bestuur vraagt de leden akkoord te gaan met de begroting 2025.  
Besluit: De ALV stemt bij acclamatie in met de begroting 2025.  
 
8. Rondvraag  
Stefan Janssen vraagt de leden of er suggesties zijn hoe de NVFS meer jonge sportfysiotherapeuten (25 tot 35 jaar) 
aan zich zou kunnen binden. Een van de ideeën is om een gratis lidmaatschap van een jaar aan te bieden. Verder 
wordt gedacht aan het organiseren van avonden in een praktijk of hogeschool waar bijvoorbeeld een interessant 
onderzoek op dit vakgebied gepresenteerd kan worden.  
  
Daan Spanjersberg denkt dat het aanwijzen van enkele jonge ambassadeurs goed zou kunnen werken. Hij denkt dan 
aan mensen die in de topsport of betaald voetbal werken en regelmatig in het nieuws komen.  
 
Maarten Barendrecht vraagt of de jonge fysiotherapeuten geen lid worden vanwege de individualisering van de 
samenleving of omdat het voor hen te weinig financieel voordeel oplevert.  
De voorzitter merkt op dat het gekoppeld lidmaatschap met het KNGF en daardoor dubbele kosten waarschijnlijk een 
rol speelt, maar er is ook sprake van onbekendheid met wat de NVFS voor hen kan doen.  
Stefan Janssen voegt toe dat jongere mensen geen nieuwsbrieven lezen maar voor kennisdeling en ontwikkeling 
vooral gebruik maken van social media als bijvoorbeeld Instagram. 
 
9. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en input en sluit de vergadering om 21.00 uur.  


